

Date: 31/07/2018
Ref: M.C/E.M/210/2018

التاريخ:- 31/07/2018
الإشارة : ش.م/أ.ع/210/2018

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين،،،،

**Subject: Mabaneer's Company Analyst/Investor
Minutes of Conference**

**الموضوع: محضر مؤتمر المحللين / المستثمرين لشركة
المباني ش.م.ك (عامة)**

With reference to the aforementioned subject, and as per article No. (8-4-2) "Continuing Obligations in the Premier Market" of Boursa Kuwait Rule Book issued as per decision No. (1) for year 2018, and since Mabaneer Company has been listed in the Premier Market.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام المادة رقم (8-4-2) "الالتزامات المستمرة للسوق الأول" من قواعد البورصة الصادرة بموجب القرار رقم (1) لسنة 2018، وحيث تم تصنيف شركة المباني ضمن مجموعة السوق الأول.

Kindly be informed that the Analyst/Investor Conference was held on Monday 30/07/2018 at 2:00 pm (Kuwait Local Time) through Live Webcast.

يرجى العلم بأن مؤتمر المحللين / المستثمرين قد انعقد يوم الإثنين 30/07/2018 في تمام الساعة الثانية بعد الظهر (بتوقيت الكويت المحلي) عن طريق بث مباشر على شبكة الأنترنت (Live Webcast).

Attached; the minutes of the analysts / investors conference for the second quarter of 2018.

مرفق لكم محضر مؤتمر المحللين / المستثمرين عن الربع الثاني لعام 2018.

This is for your information and notice.

هذا للعلم والإحاطة ،،،،،،،،،،

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،،،،،،،،

وليد خالد الشريعان
الرئيس التنفيذي

Waleed Khaled Alsharian
Chief Executive Officer

مباني
mabaneer